To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL OIL SHALE Date: 01-08-2021 12:36:37 PM Subject: Other Material Information NATIONAL OIL SHALE announces the occurrence of the			السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية للصخر الزيتي التاريخ: 01-08-12:36:37 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الوطنية للصخر الزيتي عن وقوع الحدث الجوهري		
following material event:			المبين أدناه للشركة:		
Material Event			الحدث الجوهري		
Date of event: 28-07-2021			تاريخ الحدث الجوهري: 28-07-2021		
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position			الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي		
Reference to the Case No. (778/2020) facing the Income and Sales Tax Department, to reject their notices for the years 2014-2015, that include canceling all the losses and taxes. Decision was issued by the Court of Cassation to reject the request for the privileged permission submitted by the Income and Sales Tax Department, and this decision is in favor to the company, which includes the following.			إشارة للقضية رقم (2020/778) بخصوص الطعن والاعتراض على إشعارات دائرة ضريبة الدخل والمبيعات، للأعوام 2014 – 2015 والتي شطبت كامل الخسارة للأعوام سابقة الذكر بالإضافة الى رديات الضريبة، وحيث صدر قرار من قبل محكمة التمييز رد طلب اذن المميز المقدم من قبل دائرة ضريبة الدخل والمبيعات، وهذا القرار لصالح الشركة على النحو التالي.		
Data	loss credit	tax refunds	4674.124	288074	2014
2014	288074	4674.124	2354.108	69918	2015
2015 69918 2354.108 Note that the above mentioned amounts were canceled by the tax assessor .			علملبأن المبالغ المذكورة أعلاه تم شطبها من قبل المقدر الضريبي .		
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Aida Ali Alkhateeb			وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Aida Ali Alkhateeb		